國立屏東科技大學 2025 年【暑假】住宿申請表 NPUST 2025 [Summer] Vacation Accommodation Request Form								
系別 Department			申請住宿事由 Reason for applying:					
學號 Student ID								
姓名 Name								
生理性別 Sex		□男 Male □女 Female						
手機號碼 Phone Number								
入住日期			退宿日期		費用:	經手人:		
Check-in Date			Check-out Date		Fee	日期:		
			は、					

2025年【暑假】住宿申請注意事項 Notification of 2025 Summer Vacation Accommodations

- 一、暑假住宿床位統一由生活輔導組排定,住宿期間應遵守宿舍公約及校規之相關規定。
- 二、申請日期:2025年5月19日至2025年6月5日下午五時止,逾期不予受理。
 - 2025年5月26、27、28日上午、6月3日,不開放暑假住宿申請。
- 三、申請方式:請至本校首頁校園搶先報下載 113 學年度暑假住宿申請表,填寫完畢後,研究生請指導教授於「申請住宿事由」空白處簽名或蓋章,校外工讀或實習請檢附工讀或實習單位證明,校內工讀請工讀單位蓋章後,繳至生活輔導組(請於開放申請期間內繳交)。
- 四、繳費: 帶現金及申請單到生活輔導組繳費開放繳交日 9 am to 11 am and 2 pm to 5 pm(辦理入住時須另繳財產保證金)。
- 五、114 年 6 月 22 日星期日(17:00-19:00 辦理入住) 起至 114 年 8 月 29 日星期五(08:00-12:00 辦理退宿)止;114 學年度第 1 學期為本校學生宿舍住宿之學生,請於 114 年 8 月 29 日搬回 114 學年度第 1 學期住宿的齋別與床位。
- 1.Summer Vacation Accommodation bunk number will be arranged by life guidance department, during this time period the Dormitory rules, Student rewards and punishments standards will still apply.
- 2.Application duration: 2025 May 19th -2025 June 5th 17:00. Applications not submitted within the specified time will not be accepted. (Reminder: the summer vacation accommodation applications aren't opened on May 26.27.28th, June 3nd)
- 3.Applying method: Please download the application form on NPUST Campus News. Please complete the form and bring it to the life guidance department before the deadline.
- 4.Payment: Please bring this form and fees to the life guidance department. Please come from 9 am to 11 am and 2 pm to 5 pm (PS. The property guarantee fee will be collected on the check-in day.)
- 5.Check-in on 22nd June 2025 (17:00-19:00). Check-out on 29th August 2025(08:00-12:00), please move back to your origin dorm on 29th August 2025 at 12:00a.m.
- ※ 請確認後再申請暑假住宿,申請及繳費後一概不予退費。
 Please confirm before applying for summer vacation accommodation. Due to the processing of the work, the fee will not be refunded after application and payment.
- ※ 入住時須持 2025 年學生宿舍暑假住宿憑證辦理入住。
 - Please bring and provide the 2025 Summer Accommodation receipt to dorm assistants during check-in.
- ※應繳費用:114學年度第1學期為本校學生宿舍住宿之學生:4,620元(11週)。

For 114 boarders, the total summer time fee is 4620NTD (11 week)

114 學年度第1 學期[非] 本校學生宿舍住宿之學生: 4,200 元 (10 週)。

For non-114 boarders, the total summer time fee is 4200 NTD (10 week)

※ 暑假住宿男生**德、實齋**,女生**智、慧齋**。暑假期間各棟宿舍進行發電機工程若造成不便,請多見諒。 The summer Vacation Dormitory Accommodation will be as followed, men's in dormitory **De**, **Shi**; woman's in dormitory **Zhi**, **Hui.** Generator installation work will be carried out in all dormitory buildings during the summer vacation. We sincerely apologize for any inconvenience this may cause and appreciate your understanding and cooperation.

2025 年學生宿舍暑假住宿憑證 2025.Summer Accommodation Receipt							
姓名 Name	學號 Student ID	入住日期 Check-in Date	退宿日期 Check-out Date	承辦人 Case Officer			

學生收執聯 For resident

2025 年學生宿舍暑假住宿憑證 2025.Summer Accommodation Receipt							
姓名 Name	學號 Student ID	入住日期 Check-in Date	退宿日期 Check-out Date	承辦人 Case Officer			